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ΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΣΗ ΚΑΙ ΦΠΑ ΣΤΟ ΙΟΝΙΟ

Η ανταγωνιστικότητα του τουριστικού προϊόντος των Ιονίων Νήσων 
εξαρτάται από πολλούς παράγοντες, ένας εξ αυτών είναι η φορολογία.
Δυστυχώς τα Ιόνια Νησιά δεν απολαμβάνουν της προνομιακής 
μεταχείρισης μειωμένου Φ.Π.Α. όπως στο Αιγαίο με αποτέλεσμα το 
τουριστικό μας πακέτο να βρίσκεται σε δυσμενή ανταγωνιστική θέση σε 
σχέση με την τουριστική βιομηχανία του Αιγαίου.
Επιπρόσθετα  πέραν του τουρισμού,  το προνόμιο που απολαμβάνουν  οι 
τοπικές Αιγαιοπελαγίτικες κοινωνίες στην καθημερινή  οικονομική τους 
πραγματικότητα ,του φτηνότερου κόστους προϊόντων και υπηρεσιών 
λόγω του Φ.Π.Α και αποτελεί ένα αντιστάθμισμα της νησιωτικότητας , 
για τα   νησιά της Περιφέρειάς μας αποτελεί άπιαστο όνειρο και επιπλέον 
δυσμένεια στην διαβίωση μας.
Το θέμα του Φ.Π.Α ήταν στις προεκλογικές εξαγγελίες αρκετών 
παρατάξεων μεταξύ των οποίων και της ΑΝΑΣΑ, το δεύτερο σημείο της 
προεκλογικής της διακήρυξης.
Όλο αυτό το χρονικό διάστημα στο πλαίσιο των διαπραγματεύσεων της 
Κυβέρνησης με τους Θεσμούς ψηλά στην ατζέντα βρίσκεται το θέμα του 
Φ.Π.Α. των νησιών του Αιγαίου για την αύξηση η διατήρηση του ως έχει.
 Μετά από σωρεία αντικρουόμενων δηλώσεων κυβερνητικών παραγόντων, 
ο κυβερνητικός εκπρόσωπος δήλωσε 7/4/2015 ότι δεν εξετάζει τέτοιο 
θέμα η κυβέρνηση.
Όμως δεν έχουμε αντιληφθεί να τίθεται εκ μέρους της Περιφέρειας μας 
το θέμα της εξίσωσης μας ως παρόμοιου νησιώτικου συμπλέγματος στο 
ίδιο καθεστώς με το Αιγαίο.     Σε αντίθεση με την περιφέρεια Ν Αιγαίου 
που κινητοποιήθηκε σύσσωμη για την διατήρηση των κεκτημένων.

Ερωτάται ο Περιφερειάρχης.

Αν στη συζήτηση που εξελίσσεται έχει καταστήσει σαφές και με ποιόν 
επίσημο τρόπο στους αρμόδιους Υπουργούς την απαίτηση για ίση 
μεταχείριση του Ιονίου με το Αιγαίο στο θέμα του Φ.Π.Α.;    

Αν θα του ήταν επιθυμητό και χρήσιμό ομόφωνο ψήφισμα του ΠΣ με 
αποδέκτη την Κυβέρνηση και την Βουλή;   
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